
Zápis ze 19. zasedání Zastupitelstva města 
Milevska 

Které se konalo ve středu dne 6. února 2012 od 17:00 hodin v Domě kultury Milevsko 
  
  
  

Pozn.: V souladu se Zákonem na ochranu osobních údajů č. 101/200 Sb. je zveřejněn zápis 
ze zasedání Zastupitelstva města Milevska v upravené podobě, plné znění zápisu je k 
dispozici  v sekretariátu MěÚ Milevsko. 

  

Z á p i s 

  

z 19. zasedání Zastupitelstva města Milevska, které se konalo ve středu dne 6. února 
2012 od 17:00 hodin v Domě kultury Milevsko. 

  

Přítomni: 

Ing. Bohuslav Beneš, Ing. Mgr. Miroslav Doubek, Bc. Zdeněk Herout, 

MUDr. Zdeněk Hobzek, Mgr. Marie Jelenová, RSDr. Jiří Kotalík, JUDr. Martin Kupec, 
Ph.D., Ing. Ladislav Macháček, Mgr. Vlasta Machartová, Ing. Václav Pavlečka, 

p. Jaroslav Peták, p. Marie Polívková, MUDr. Miroslava Pučelíková, Ing. Ivan Radosta, 

Ing. Lubomír Šrámek, Mgr. Martin Třeštík. 

Omluveni: JUDr. Oldřich Kofroň, MUDr. Jitka Kofroňová, p. Michal Polanecký, 

                   Mgr. Ivana Stráská, Ing. Pavel Procházka. 

  

Program: 

  

Zahájení. 

Ustanovení orgánů zasedání. 

Schválení zápisu 18. zasedání Zastupitelstva města Milevska. 

  

  1. Kontrola plnění usnesení - TAJ 

  2. Finanční příspěvky na sportovní činnosti v roce 2013 - MST 

  3. Obecně závazná vyhláška města Milevska, kterou se mění a doplňuje vyhláška 
Města       

      Milevsko č. 31 o vytvoření a použití účelových prostředků Fondu rozvoje bydlení na 

      území města Milevska - MST 

  4. Výběrové řízení – půjčka z Fondu rozvoje bydlení města Milevska - STA 

  5. Návrh na doplnění Dozorčí rady společnosti Služby Města Milevska - MST 



  6. Žádost o odkoupení pozemkové parcely parc. č. 1987/7, v k. ú. Milevsko - OISM 

  7. Žádost o odkoupení pozemkové parcely parc. č. 1617/5, v k. ú. Milevsko - OISM 

  8. Dodatek č. 1 k  Darovací smlouvě - OISM 

  9. Žádost o odkoupení pozemkových parcel v lokalitě „U střelnice“, v k. ú. Milevsko –      

      zrušení záměru - OISM 

10. Souhlas se zařazením správního území města Milevska do územní působnosti 
Integrované    

      strategie území. 

  

Projednání návrhů na nové záležitosti. 

Informace úřadu. 

Dotazy. 

Ukončení zasedání. 

  

Písemné materiály k bodům č. 1 – 10 obdrželi všichni členové Zastupitelstva města Milevska 
a jsou přiloženy k originálu zápisu. Dále zastupitelé obdrželi Seznam kandidátů na členství 
Dozorčí rady Služeb Města Milevska spol. s r.o. 

  

Ustanovení orgánů zasedání 

  

19. zasedání Zastupitelstva města Milevska zahájil pan starosta Bc. Zdeněk Herout, 
konstatoval přítomnost nadpoloviční většiny členů Zastupitelstva města Milevska, a tedy jeho 
usnášeníschopnost. Provedením zápisu byla pověřena: Petra Slunečková. 

  

Ověřovatelé zápisu: 

Mgr. Marie Jelenová, RSDr. Jiří Kotalík 

  

  

Návrhová komise byla schválena ve složení: 

Ing. Bohuslav Beneš, Ing. Ladislav Macháček, paní Marie Polívková. 

Mluvčím návrhové komise byl prohlášen Ing. Bohuslav Beneš.  

  

Schválení zápisu 18. zasedání Zastupitelstva města Milevska 

Zápis 18. zasedání Zastupitelstva města Milevska byl schválen. 

  

Zastupitelé schválili program 19. zasedání ZMM s tím, že bude rozšířen o bod č. 10 – Souhlas 
se zařazením správního území města Milevska do územní působnosti Integrované strategie 
území. 

Přítomno: 14  pro-14, proti-0, zdržel se-0 



  

1. Kontrola plnění usnesení - TAJ 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal p. starosta. 

  

Usnesení č. 199/13 

Zastupitelstvo města Milevska 

bere na vědomí přehled: 

- plnění usnesení Zastupitelstva města Milevska z 18. zasedání ZMM, 

- nesplněných usnesení ze zasedání  ZMM v období 2006 - 2010 a ze zasedání 
ZMM  současného období  č. 1 – 17. 

  

Hlasování: 

Pro: Šrámek, Pučelíková, Jelenová, Peták, Herout, Třeštík, Pavlečka, Macháček, Machartová, 
Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek, Radosta. 

Přítomno: 14  pro-14, proti-0, zdržel se-0 

  

2. Finanční příspěvky na sportovní činnosti v roce 2013 - MST 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík a Ing. Radosta. V rozpravě k tomuto 
bodu vystoupili: Mgr. Jelenová, Ing. Radosta, Mgr. Třeštík. 

  

Usnesení č. 200/13 

Zastupitelstvo města Milevska 

schvaluje finanční příspěvky na sportovní činnost pro tyto sportovní kluby:   Proactive Milevsko 
– 300.000 Kč, TK ZVVZ Milevsko – 280.000 Kč, FC ZVVZ Milevsko – 1.015.000 Kč, Handball 
club Milevsko – 215.000 Kč a TJ Sokol Milevsko – 440.000 Kč. 

  

Hlasování: 

Pro: Šrámek, Pučelíková, Jelenová, Peták, Herout, Třeštík, Pavlečka, Macháček, Machartová, 
Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek, Radosta. 

Přítomno: 14  pro-14, proti-0, zdržel se-0 

  

3. Obecně závazná vyhláška města Milevska, kterou se mění a doplňuje vyhláška Města 
Milevska 

    č. 31 o vytvoření a použití účelových prostředků Fondu rozvoje bydlení na území města 

    Milevska - MST 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. 

Ing. Mgr. Doubek – dotaz ohledně obecně závazné vyhlášky a za jakých podmínek došlo 
k finančnímu vypořádání FRB. 

JUDr. Čunátová – vysvětlila pojem „obecně závazná vyhláška“, která nesmí odporovat 
zákonu. 



Ing. Šrámek – dotaz, zda znění předmětné vyhlášky bylo konzultováno s odborem dozoru 
Ministerstva vnitra. 

JUDr. Čunátová – vyhláška konzultována s odborem dozoru Ministerstva vnitra nebyla 

Ing. Španvirt – vysvětlil finanční situaci kolem Fondu rozvoje bydlení. 

  

Po diskusi ohledně vyhlášky FRB, ve které vystoupili Ing. Mgr. Doubek, p. Peták, p. starosta, 
Mgr. Třeštík, RSDr. Kotalík, Ing. Radosta, Ing. Šrámek, Ing. Španvirt, hlasovali zastupitelé 
o navrženém usnesení. 

  

Usnesení č. 201/13 

Zastupitelstvo města Milevska 

vydává Obecně závaznou vyhlášku města Milevska, kterou se mění a doplňuje vyhláška 
Města Milevska č. 31 o vytvoření a použití prostředků Fondu rozvoje bydlení na území města 
Milevska. 

  

Hlasování: 

Pro: Šrámek, Pučelíková, Jelenová, Peták, Herout, Třeštík, Pavlečka, Macháček, Machartová, 
Kotalík, Beneš, Radosta, 

Proti: Doubek, 

Zdržel se: Polívková. 

Přítomno: 14  pro-12, proti-1, zdržel se-1 

  

4. Výběrové řízení – půjčka z Fondu rozvoje bydlení města Milevska - STA 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal p. starosta. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 

p. Polívková, p. starosta, Mgr. Třeštík, Ing. Mgr. Doubek, Ing. Šrámek, p. Koliha, p. Peták. 

  

p. Polívková – navrhla, aby byly všechny možnosti půjčky zveřejněny v Milevském 
zpravodaji. 

Ing. Mgr. Doubek – informace by měly být zveřejněny i v jiných médiích. 

Ing. Šrámek – termín výběrového řízení by měl být delší např. 60 dní. 

p. starosta – ve vyhlášce je stanoveno max. 45 dní. 

p. Koliha – částka na půjčení je příliš malá. 

  

Usnesení č. 202/13 

Zastupitelstvo města Milevska 

I. vyhlašuje záměr na výběrové řízení na půjčku finančních prostředků z Fondu rozvoje 
bydlení města Milevska a to na dobu 45 dní, 

II. jmenuje komisi pro výběr žadatelů o poskytnutí půjčky z FRB města Milevska ve složení 
Bc.  Zdeněk Herout, Mgr. Martin Třeštík, MUDr. Miroslava Pučelíková, RSDr. Jiří Kotalík, 
Ing. Pavel Procházka, tajemník komise JUDr. Jana Čunátová. 

  



Hlasování: 

Pro: Šrámek, Pučelíková, Jelenová, Peták, Kupec, Herout, Třeštík, Pavlečka, Macháček, 
Machartová, Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek, Radosta. 

Přítomno: 15  pro-15, proti-0, zdržel se-0 

  

5. Návrh na doplnění Dozorčí rady společnosti Služby Města Milevska - MST 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík a p. starosta. 

Navrženi byli tito kandidáti na členy Dozorčí rady společnosti SMM – p. Vladimír Horek, 

p. Jan Kozák, p. Pavel Solař, p. Jaroslav Peták, Ing. Ladislav Macháček. Mgr. Třeštík vznesl 
návrh, aby zastupitelé navrhli všechny kandidáty k posouzení Valné hromadě SMM 
spol.s r.o. 

  

V rozpravě ohledně doplnění dozorčí rady vystoupili: 

Ing. Mgr. Doubek, p. Peták, JUDr. Kupec, Ph.D., p. Luxemburg, Mgr. Třeštík, p. Koliha, 
Ing. Šrámek, Mgr. Jelenová, MUDr. Pučelíková. 

  

MUDr. Pučelíková – navrhla vyloučit z návrhu kandidáty z ODS a ČSSD, protože zastoupení 
těchto stran již v Dozorčí radě SMM je a dále hlasovat pouze o těchto třech kandidátech: p. 
Horek, p. Kozák, p. Solař, kteří budou doporučeni k Valné hromadě SMM s. r. o. 
k rozhodnutí. 

  

Pan starosta nechal hlasovat, kdo souhlasí s návrhem MUDr. Pučelíkové, aby radě města jako 
valné hromadě společnosti zastupitelé navrhli jmenovat členem Dozorčí rady společnosti 
Služby Města Milevska, spol. s r.o. navržené kandidáty: pana Vladimíra Horka, pana Jana 
Kozáka, pana Pavla Solaře. 

  

Hlasování: 

Pro: Šrámek, Pučelíková, Kupec, Třeštík, Pavlečka, Machartová, Kotalík, Beneš, Polívková, 
Doubek, Radosta, 

Zdržel se: Jelenová, Peták, Herout, Macháček. 

Přítomno: 15  pro-11, proti-0, zdržel se-4 

Návrh byl přijat. 

  

Usnesení č. 203/13 

Zastupitelstvo města Milevska navrhuje radě města jako valné hromadě společnosti jmenovat 
členem Dozorčí rady společnosti Služby Města Milevska, spol. s r.o., Karlova 1012, Milevsko, 
IČ:  490 61 186: 

pana Vladimíra Horka, pana Jana Kozáka, pana Pavla Solaře. 

  

  

6. Žádost o odkoupení pozemkové parcely parc. č. 1987/7, v k. ú. Milevsko - OISM 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupil 



pan Duchač, který vysvětlil, proč podá novou žádost na odkoupení celého předmětného 
pozemku. 

Mgr. Třeštík jako předkladatel na základě informací pana Duchače stáhl tento bod 
z projednávání tohoto jednání ZMM. 

  

7. Žádost o odkoupení pozemkové parcely parc. č. 1617/5, v k. ú. Milevsko - OISM 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu 
vystoupili: 

Ing. Mgr. Doubek – dotaz, zda je pro pozemek uvažováno s nějakým využitím. 

Ing. Švára – v současné době není s tímto pozemkem nic plánováno. 

p. Peták – pozemek by se mohl využít k případnému rozšíření komunikace v rámci budování 
průmyslové zóny „Dukelská“. 

Ing. Beneš – upozornil, že na pozemku vede kanalizace. 

  

Usnesení č. 204/13 

Zastupitelstvo města Milevska 

rozhodlo nevyhlásit záměr na prodej  pozemkové parcely parc. č. 1617/5 o výměře 76 m2, v k. 
ú. Milevsko společnosti MILEVSKÝ AUTOSERVIS, spol. s r.o., se sídlem Zdislavická 724/10, 
140 00 Praha 4. 

  

Hlasování: 

Pro: Pučelíková, Jelenová, Peták, Hobzek, Herout, Třeštík, Pavlečka, Macháček, Machartová, 
Beneš, Polívková, Radosta, 

Zdržel se: Doubek. 

Přítomno: 13  pro-12, proti-0, zdržel se-1 

  

8. Dodatek č. 1 k  Darovací smlouvě – OISM 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Treštík. 

  

Usnesení č. 205/13 

Zastupitelstvo města Milevska 

schvaluje Dodatek č. 1 k darovací smlouvě v předloženém znění uzavřený mezi městem 
Milevskem, se sídlem nám. E. Beneše 420, 399 01 Milevsko a Jihočeským krajem, se sídlem 
U Zimního stadionu 1952/2, 370 76 České Budějovice, kterým se mění účetní hodnota 
pozemkové parcely parc. č. 1609/18 o výměře  11 m2, v k. ú. Milevsko na částku 1.675,20 Kč. 

  

Hlasování: 

Pro: Pučelíková, Jelenová, Peták, Hobzek, Herout, Třeštík, Pavlečka, Macháček, Machartová, 
Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek, Radosta. 

Přítomno: 14  pro-14, proti-0, zdržel se-0 

  



9. Žádost o odkoupení pozemkových parcel v lokalitě „U střelnice“, v k. ú. Milevsko 
–  zrušení  záměru - OISM 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu 
vystoupili: 

Ing. Mgr. Doubek, p. Koliha, p. Kolařík, p. starosta, RSDr. Kotalík. 

Ing. Mgr. Doubek – navrhl případné vyhlášení záměru na prodej u každého pozemku zvlášť. 

p. Kolařík – uvedl, že na své žádosti trvá a doručí na odbor investic a správy majetku MěÚ 
novou žádost o odprodej tohoto pozemku. 

  

Usnesení č. 206/13 

Zastupitelstvo města Milevska 

ruší  usnesení č. 172/12 ze dne 17.10.2012, kterým byl vyhlášen záměr na prodej pozemkové 
parcely parc. č. 1725/2 o výměře 867 m2 a části pozemkové parcely parc.  č. 1730/6 o výměře 
3219 m2,  v k. ú. Milevsko panu XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX. 

  

Hlasování: 

Pro: Pučelíková, Jelenová, Peták, Hobzek, Herout, Třeštík, Pavlečka, Macháček, Machartová, 
Kotalík, Beneš, Polívková, Radosta, 

Přítomno: 13  pro-13, proti-0, zdržel se-0 

  

10. Souhlas se zařazením správního území města Milevska do územní působnosti 
Integrované    

      strategie území – MST 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. 

  

Usnesení č. 207/13 

Zastupitelstvo města Milevska 

souhlasí se zařazením správního území města Milevska do územní působnosti Integrované 
strategie území regionu Milevsko na období 2014 – 2020 realizované Místní akční skupinou 
Střední Povltaví a souhlasí s přípravou Integrované strategie na svém území. 

  

Hlasování: 

Pro: Šrámek, Pučelíková, Jelenová, Peták, Kupec, Hobzek, Herout, Třeštík, Pavlečka, 
Macháček, Machartová, Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek. 

Přítomno: 15  pro-15, proti-0, zdržel se-0 

  

Návrhy na nové záležitosti 

p. Peták – domnívá se, že by mělo dojít ke změnám v městských organizacích, navrhuje 
časové omezení funkčního období členů v dozorčích radách. 

  

  



Informace úřadu. 

Nebyly podány žádné informace úřadu. 

  

Dotazy 

  

Ing. Mgr. Doubek – na předminulém jednání ZMM se projednávala obecně závazná vyhláška 
o odpadech, a protože měl o této přijaté vyhlášce pochybnosti, oslovil Poradnu pro zastupitele 
a Obor dozoru Ministerstva vnitra. Na vyhlášce nebyla po prozkoumání vyhlášky těmito 
odbornými orgány shledána žádná pochybení. Přesto navrhl, aby bylo prověřeno dodržování 
vyhlášky (placení odpadů sociálně slabších obyvatel). 

p. starosta – vyhláška je v pořádku, v opačném případě by na to výše jmenované orgány 
upozornily. Požádal Ing. Mgr. Doubka, aby podal písemně svůj návrh, na který mu bude 
odpovězeno. 

  

Ing. Veselý – vnesl tyto dotazy: 

-       jak pokračuje situace ohledně chodníku v Masarykově ulici, 

-       jak je řešeno zásobování prodejny KIK, 

-       jak to vypadá se zveřejňováním materiálů ZMM na internetu, 

-       otázka pokuty platebního a certifikačního orgánu, kde Jihočeský kraj zaplatil z peněz 
daňových poplatníků z ROP Jihozápad 150 miliónů Kč. 

p. starosta – s otázkou týkající se pokuty ROP, by se měl Ing. Veselý obrátit na samosprávný 
orgán, kterého se toto týká, v tomto případě se jedná o Jihočeský kraj. 

Ing. Kabele – za chodník v ul. Masarykově byla udělena pokuta, stále pokračuje řízení, chodník 
není zatím zkolaudován. 

Ing. Veselý – dotaz na odbor regionálního rozvoje, zda je ve stavebním povolení řešeno 
zásobování prodejny. Pokud to řešeno nebylo, žádá vysvětlit z jakého důvodu. 

  

Ing. Šrámek – apel na Investiční komisi RMM týkající se případného zastřešení alespoň části 
zimního stadionu z důvodu průvanu. Domnívá se, že akce by neměla být finančně náročná a 
komfort návštěvníků by se tak určitě zlepšil. Dále vznesl otázku financování provozu ledové 
plochy z rozpočtu města. 

Mgr. Třeštík – s tímto se již delší dobu uvažovalo, ale z finančních důvodů bylo případné 
zastřešení vždy odloženo. Obě střechy hotelů jsou ve špatném stavu, nabízí se řešení do 
budoucna uzavřít zmíněný prostor do jednoho celku. Dále informoval o možnostech použití 
finančních prostředků na udržení ledové plochy ZS. 

MUDr. Hobzek, Ing. Šrámek a Ing. Mgr. Doubek – seznámili se svými názory ohledně 
udržování ledové plochy na ZS. 

  

p. Luxemburg – požádal vedení města o vyhodnocení plnění koaliční smlouvy. 

p. starosta a Ing. Beneš vysvětlili, že koaliční smlouva se týká dvou politických subjektů, mezi 
kterými je uzavřena smlouva. Vyhodnocení provedou jistě občané v příštích komunálních 
volbách. 

Mgr. Doubek – seznámil přítomné se svým názorem týkající se hospodaření města. 



JUDr. Kupec, Ph.D. – dotaz p. Luxemburga je irelevantní, koaliční smlouva, která končí až 
v roce 2014, bude vyhodnocena koncem volebního období. 

MUDr. Hobzek – smlouvu by měli zhodnotit voliči, zda je splněna či nikoli. 

  

p. Luxemburg – na začátku roku 2013 měla být předložena koncepce cestovního ruchu. 

p. starosta – v nesplněných usnesení zastupitelstva je uvedeno, že bude předložena na 
březnovém jednání ZMM. 

  

p. Luxemburg – dotaz ohledně navýšení členů Dopravní komise RMM o 5 lidí. 

p. starosta – rada se shodla na tom, že tato komise by měla být doplněna o odborníky z řad 
policie, záchranné služby, hasičů. 

Ing. Šrámek – nově zvolení členové Dopravní komise se doposud pravidelně zúčastňovali 
jednání jako odborníci, jejich vyjádření je v této komisi je pro řešení dopravních situacích ve 
městě velmi důležité, proto se RMM rozhodla tuto komisi rozšířit. 

  

p. Luxemburg – seznámil přítomné se stavem prostor u České dráhy. Upozornil na 
neudržované prostory v této lokalitě a na nefungující kanály. Domnívá se, že by město 
Milevsko jednat s Českými dráhami ohledně této situace. 

  

Ing. Mgr. Doubek – projekt na rekonstrukci kanalizace je zpracován, ale investice na opravu 
kanalizace zastupitelstvo zatím neschválilo. Dále upozornil, že v lokalitě Pod Zvíkovcem 
vzniká dlouhý pás zamrzlé vody na komunikaci. Domnívá se, že když je komunikace v záruce, 
měla by tato závada být odstraněna. 

p. starosta – situaci bude řešit Ing. Kabele. 

  

p. Koliha - upozornil zastupitele na plnění programového prohlášení, které bylo slíbeno 
občanům a týká se např.: zachování stabilních městských financí, zvýšení zůstatků na účtech 
nad 40 mil. Kč do konce volebního období, příprava kvalitního rozpočtového výhledu pro celé 
volební období, úspory v provozních výdajích, důsledná péče o nemovitý majetek města, 
optimalizace počtu zaměstnanců MěÚ, apod. 

  

p. Koliha – dotaz, zda trvá dluh firmy Swietelsky za vícepráce na bazénech. 

p. starosta – všechny závazky jsou firmou Swietelsky vyrovnány, žádný dluh už není. 

  

p. Koliha – dotaz na dluh kabelové televize K+K Cable. 

Ing. Španvirt – dluh dosud není splacen. 

  

p. Koliha – žádá písemnou odpověď, jakým způsobem bylo vyřešeno zásobování prodejny 
KIK. 

p. starosta – vedoucí ORR připraví písemně odpověď. 

  



p. Koliha – na stránkách města v sekci bezpečnost a pořádek je napsáno párkování místo 
parkování. Dále vznesl dotaz ohledně odměn pracovníků úřadu a vedoucích pracovníků 
organizací zřízených městem. 

p. starosta – pokud to zákon dovolí, budou tyto informace sděleny. 

  

p. Koliha – předal předsedovi Dopravní komise RMM soupis ulic, ve kterých se nachází 
chodníky ve špatném stavu, bylo by nutné je nechat opravit (ul. M. Majerové, Dukelská, 
Sibiřská, Kpt. Jaroše, Gen Svobody, atd.). 

Ing. Šrámek – bude to projednáno v rámci jednání Dopravní komise. 

  

p. Koliha – upozornil, že ve městě chybí prostory pro výběh psů, na nízký počet odpadkových 
košů na psí exkrementy a že ve vyhlášce týkající se psů jsou nedostatky. Dále vysvětlil, jak by 
strážníci Městské policie měli postupovat při dohledu nad bezpečností školáků na přechodech 
pro chodce. 

  

p. Janda – jak to vypadá ohledně chodníku, u kterého byla zbourána zeď v Nádražní ul., dotaz 
ohledně spartakiádní brány na zimním stadionu (kolik Kč stála, není využívána). Apeloval, aby 
se v Milevsku i nadále hrál hokej. Poděkoval Městské policii za dohlížení nad bezpečností 
školáků na přechodech pro chodce a Službám Města Milevska za zimní údržbu. 

  

p. Luxemburg – připomněl kdysi projednávané téma, aby se malí psi nosili v košíkách.  

  

p. starosta – dotaz, zda si přejí zastupitelé zasílat informace z RMM písemně, když jsou 
zveřejňovány na internetových stránkách města Milevska. Na příštím jednání ZMM bude 
připravena tabulka, kde se každý ze zastupitelů k tomuto vyjádří. 

  

  

Ukončení zasedání 

  

Jednání bylo ukončeno ve 20:35 hodin. 

  

  

  

  

  

Bc. Zdeněk Herout v. r. 

starosta 

  

  

  

Upravila: 



Petra Slunečková 

 


